
Oko školy 
 
Ahoj , vítáme Vás u nového dílu 
Pírka , jménem Oko bkoly. 
Snad se Vám to bude líbit . 
 
ANKETA 
Zeptali jsme se ~áků, jaký je jejich 
nejméně  a nejvíce oblíbený 
pZedmět. 
Pepa Pileček 8.třída 
nejvíce: ~ádný 
nejméně: německý jazyk 
Gabriel Koláčný 8.třída 
nejvíce: český jazyk 
nejméně: matika 
Adéla Pilečková 4.třída 
nejvíce: anglický jazyk 
nejméně: tělesná výchova 
Jirka Rucz 4.třída 
nejvíce: český jazyk 
nejméně : matematika 
 
 

 

 
 
 
 
Adéla Hu~erová 6.třída 
nejvíce: tělesná výchova 
nejméně: fyzika 
Iva Kellerová 7.třída 
nejvíce: dějepis 
nejméně: fyzika 
Matyáš Předota 6.třída 
nejvíce: tělesná výchova 
nejméně: anglický jazyk 
 
Absolventské práce 
 I v letošním roce ~áci 9. třídy obhajovali 
své práce, na kterých pracovali od září. 
Bylo ú~asné sledovat, jak se s tímto 
úkolem někteří vypořádali. Slyšeli jsme 
spoustu zajímavých témat. Jeden z ~áků, 
který hraje hokej ji~ od sedmi let, velmi 
poutavě a s přehledem shrnul svou práci – 
od historie tohoto sportu a~ po 
sou�asnost. Dokonce přinesl ukázat i 
staré a nové brusle, hokejky a další 
vybavení. Další ~ák se věnoval vývoji 
spalovacích motorů. Prezentoval ukázky, 
zaníceně vysvětloval výhody i nevýhody 
elektromobilů a popsal klí�ové milníky 
technického vývoje. Mezi další zajímavá 
témata patřily dějepisné prezentace o 
osobnostech, jako byli Napoleon 
Bonaparte, Johanka z Arku a Jindřich 
VIII., nebo zeměpisné téma o Mexiku. 
Zaujala nás také prezentace o jezdeckém 
sportu, kterému se dlouhodobě věnuje 
jedna z  ~ákyň. Další témata: aárka 
Klabouchová s tématem Psychické 



problémy a poruchy. OndZej Bínek  téma 
Gaius Julius Caesar. Agáta Vlčková  téma 
Genetika. Natálie Yeháková s tématem 
Velké francouzské revoluce.  
Myslím si, ~e někteří z ~áků by nás svými 
výklady mohli v u�itelském povolání 
skvěle zastoupit. Dopoledne jsme tak 
strávili velmi zajímavě a pou�ně. Všem 
ú�astníkům patří velká pochvala za jejich 
úsilí a výborné výsledky. 
 
 
 
 
 
 
 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 



Navr~ený jídelní lístek podle 
~áků 9.tZídy 
 
Bylo nám povoleno si vymyslet 4 jídla do 
jídelního lístku. Jídla byla ka~dou stZedu. 
Vymysleli jsme si polévku, hlavní jídlo a 
dezert nebo ovoce. První jídlo bylo ve 
stZedu 15.1. 
Polévka: hovězí vývar se strouháním 
Hlavní jídlo: boloňské bpagety sypané 
sýrem 
Druhé jídlo bylo ve stZedu 22.1. 
Polévka: bpenátová s vejcem 
Hlavní jídlo: pZírodní plátek,americké 
brambory se salátem Coleslaw 
 

Exkurze na Dřípatku  
5. tZída 
V pátek ráno jsme se vydali na 
DZípatku do Prachatic . 
Jeli jsme linkovým autobusem , 
který nás  dovezl a~ na nádra~í. 
Z nádra~í jsme bli pěbky a~ na 
DZípatku. 
Zde nás pZivítala paní Maunová  a 
pZedstavila nám Terezu , která nás 
programem provedla . 
Povídala nám o narůstajícím 
počtu obyvatel , oxidu uhličitém, 
metanu. 
Hráli jsme hru , pZi které jsme 
sbírali molekuly a sna~ili se 
udr~et dobré klima . 
Program se nám velmi líbil. 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 

 



 
 
SOUT�} D�TSKÝCH 
RECITÁTORŮ 
 
V úterý 11. února 2025 jsme u nás 
ve bkole na 1. stupni uspoZádali 
soutě~ v recitaci. Vbichni recitátoZi 
si odnesli malou pozornost za jejich 
vystoupení a hlavně velký potlesk. 
Ono toti~ pZedstoupit pZed plnou 
tZídu kamarádů a zarecitovat jim, 
není snadné. V okresním kole, které 
se bude konat v Prachaticích 20. 
bZezna, nabi bkolu budou 
reprezentovat tito recitátoZi: OndZej 
Turek, Melany Motlová, Vojtěch 
Bláhovec a Matěj Veselý.

 
 

 
 
 

 
 

 

 

Předškoláci na návšt�v� 
ve 4. tříd�. 
 
Jsme rádi, ~e jsme mohli ve 4. tZídě 
pZivítat na návbtěvě nejstarbí děti z 
nabí mateZské bkoly. Jedná se o 
druhé setkání, kdy jsme propojili 
program pZedbkolních ~áků se 4. 
tZídou ve bkole. Díky těmto setkáním 
se pZedbkoláci mohou seznámit se 
svou budoucí paní učitelkou, 
bkolním prostZedím i se starbími 
spolu~áky, se kterými se budou od 
pZíbtího roku ve bkole potkávat. 
Dopolední program se nesl ve 
veselém a hravém duchu. Vbichni 



spolu hezky spolupracovali, 
pomáhali si a u~ili jsme si tak krásný 
společný čas. Tentokrát jsme se 
společně zaměZili na ptáčky v zimě, 
vyrobili jsme si sněhovou vločku a 
společně jsme si zazpívali.Nejprve 
jsme si na interaktivním panelu 
zahráli spojovačku, kdy děti 
pZiZazovaly obrázky ptáčků k jejich 
obrysu a následně určovaly, jak se 
jmenují. Kdy~ splnily tento úkol, za 
odměnu jim ptáček zazpíval, tudí~ 
vbichni slybeli, jak se v pZírodě 
ozývá ptačí bvitoZení. Poslechli jsme 
si skladbu od Antonia Vivaldiho 
zima a děti podle její melodie a 
rytmu malovaly, co jim nahrávka 
pZipomíná. Společně jsme si 
zazpívali písničky s klavírním 
doprovodem. Na závěr si 
pZedbkoláci a čtvrťáci společně 
vytvoZili vločky, které si odnesli do 
bkolky. Na památku ka~dý dostal 
dZevěnou vločku, kterou vyrobil pan 
Zeditel na novém vypalovacím a 
vyZezávacím pZístroji, který bkola 
zakoupila a máme ho k dispozici v 
učebně dílen. U~ teď se těbíme na 
dalbí společné setkání. Paní učitelka 
Zdenka Nová a čtvrťáci 
 

 

 
  
Den sv�tové kuchyn� v 8. 
tříd� 
}áci 8. tZídy si vyzkoubeli pZípravu jídel z 
jiných států. Ka~dá skupinka si mohla 
vybrat nějaký stát a dát se do tvoZení. 
Myslím si, ~e vbechna jídla se zdaZila. 

 

 



 

 
 
 
 
 

Jak si žáci 9. třídy představují 
svět v roce 2055 

Svět v roce 
2055 

Nikdo neví, co bude další týden a 
u~ vůbec ne za 30 let. Kdybych měl 
ale udělat předpověď, myslím si, ~e 
by došlo k pár zásadním změnám.  
Války byly, jsou a budou. Tě~ko říci 
kde, ale doufám, ~e se konflikt 
vyhne Evropě. Pro eskou 
republiku budou dost zásadní volby 
tohohle roku. Pokud vyhraje Andrej 
Babiš, doufejme, ~e nám po národu 
něco zbyde a do roku 2055 se 
absolutně rozkradený stát znovu 
postaví na vlastní nohy.  
Vývoj v technologii bude veliký. 
Snad pouze v dobro. Umělá 
inteligence bude velmi pokro�ilá a 
bezchybná. Mo~ná se po ulicích 
budou procházet roboti. 
 
Můj vymyšlený příběh o roku 2055. 
Ohlí~ím se zpátky na staré �asy. Asi 
nikdo by netušil masivní vývoj umělé 
inteligence a robotů. Prototypy, které 
tě~ko před deseti lety samostatně 
fungovaly ,teď řídí svět. Musím, ale 
upřímně říci, ~e jsem vlastně rád. 
Technologie velmi uleh�uje 
ka~dodenní ~ivot. Vzbudím se a mám 
připravenou kávu. Po práci přicházím 
do �istého bytu. Mohu odjet s 
man~elkou na dovolenou a děti nechat 
doma, jeliko~ se o ně robot postará. 
Jde o drahou investici, která je ale 
profitabilní. Strašáci, kteří vyprávěli o 
povstání umělých inteligencích, teď 



pomoc a asistenci vy~adují nejvíce. 
}ivot si bez této pomoci nedoká~u 
vlastně představit.  
 
Zdravotní kurz ve Vlachově 
Březí 
 Ve �tvrtek 20.2. jsme jeli do 
Vlachova Březí na zdavotní kurz  
první pomoci. V sedm ráno jsme 
měli sraz na autobusové zastávce v 
Husinci, když jsme přijeli do Březí, 
tak jsme se vydali ke škole . Když 
jsme přišli ke škole, �ekala tam na 
nás paní z erveného kříže , která 
nás odvedla do místní tělocvi�ny. V 
osum hodin  za�al kurz pro první 
stupeň. Zkoušeli si transport, masáž 
srdce a obvazovou techniku.  Od 
deseti hodin přišel na řadu druhý 
stupeň a tam jsme dělali to samé , 
ale měli jsme to těžší.U transportu 
byla delší dráha,  u masáže srdce 
jsme museli dělat i  heimlichův 
chvat a  u obvazové techniky jsme 
měli masivní krvácení , zabodnutý 
hřebík a zlomenou ruku. 

 
 
 
 

Zdravotní kurz s hasi�i 
 
Ve �tvrtek 20.2. měly sedmá a osmá 
třída  besedu s březskými hasi�i o 
první pomoci. Hasi�i znázornili 
různé scénáře,  ve kterých se děti 
mohou ocitnout. Ukázali nám,  jak 
řešit krizové situace a jak podat 
samotnou první pomoc. Děti si vše 
vyskoušely  a po besedě měly vice 
jasno, jak se v takových situacích 
zachovat. 
 
 
Po dlouhé době se škola rozhodla 
vrátit zpět do tříd obrazy prezidenta. 
Za mě osobně to vypadá, ~e se 
základní husinecká škola bere 
správným směrem. Jednou i snad 
bude patřit mezi  nejlepší základní 
školy u nás. 
 
 
 A teď pro naše chytré �tenáře kvíz: 
Kdy byla založena základní škola 
Mistra Jana Husa. 
a) 1678 
b) 1598 
c) 1555 
d) 1621                              (řešení-c) 
 
 

 
 



 
 
 
Naukové polepy na schody 
 
Aby si ~áci lépe upevnili u�ivo, přidali 
jsme naukové polepy na schody. 
Nejen, ~e to snad pomů~e k výuce, ale 
hlavně to pěkně o~ivilo prostředí školy 
svou barevností. Moc děkujeme 
vedení školy za zakoupení této u�ební 
pomůcky. 

 
 
 
 
 
 
 
 



Kino Národka 
 
Celý první stupeň se vydal jako 
odměnu za vysvěd�ení na novou 
kreslenou pohádku Pyšná 
princezna. Myslím si, ~e si to 
všichni u~ili a pohádka se líbila. 

 

Opera Komenský 
}áci z druhého stupně se zase vydali 
do eských Budějovic na představení 
o Komenském. 
Jan Amos Komenský totiž bez 
nadsázky patří mezi největší 
evropské myslitele novověké historie. 
Jeho myšlenky byly natolik 
nadčasové, že svou aktualitou 
překlenuly staletí a například právě v 
pedagogice se jimi řídíme dodnes. 
Představení bylo opravdu pěkné, 
skvělá hudba, kostýmy, kulisy, 
chvílemi jsme měli husí kůži.  
 

 

Zkoušíme tvořit logo 
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